
 
MOTIE  24 

 

 

Agendapunt: kadernota 2018 -2021 

 

 

Onderwerp: Breedband buitengebied 

 

 

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 7 juni 2017 

 

 

 

Constaterende dat  

 

- De CIF begonnen is met het onderzoeken of de aanleg van breedband in het buitengebied te 

realiseren is. 50% van de huishoudens moeten zich daarbij aangemeld hebben bij een provider. 

- In eerste instantie alleen Barneveld en Kootwijkerbroek  in dit onderzoek zijn meegenomen. 

De daadwerkelijke aanleg zal echter niet voor eind 2018 gerealiseerd zijn.  

- Het inwonertal van Voorthuizen in het buitengebied tijdens de zomermaanden groeit met 

20.000 toeristen. De noodzaak van breedband internet is daardoor groot. 

- Doordat Voorthuizen buiten het eerste onderzoeksgebied valt, zij minstens tot 2019 moeten 

wachten voordat ze in een volgend onderzoek meegenomen kunnen worden. 

 

 

Roept het college op  

 

- Om bij de CIF aan te dringen om in het onderzoek het buitengebied van Voorthuizen te 

betrekken. Voorthuizen is de tweede kern in grootte van onze gemeente en heeft al heel lang 

behoefte aan breedband internet in het buitengebied. Zo mogelijk ook Garderen daarbij te 

betrekken. Dit vooral gezien de vele campings en vakantieparken in dit gebied. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Indieners 

 

CDA                                   SGP 

 

G. Bouwman                     P.D. van den Bunt 

 

R. van den Broek             G. Ploeg 

 

Motie met algemene stemmen aangenomen 


